<u>路線 Route H2</u>

<u>初一花車巡遊及初二煙花匯演臨時改道安排</u> <u>Temporary Traffic Arrangement</u> <u>for Night Parade and Fireworks Display during Lunar New Year</u>

為配合大年初一花車巡遊及大年初二煙花匯演特別交通安排,上述路線將實施改道,安排如下:

To cope with special traffic arrangements for Lunar New Year Night Parade and Fireworks Display, the captioned route will be temporarily diverted until re-opening of roads. Details are as follows:

日期及時間	2025年1月29日 下午三時三十分起 至 尾班車
Date & Time	From 03:30 p.m. on 29 January 2025 until last departure of the day
	改由 高鐵西九龍站上落客區 臨時總站開出,改經匯民道、佐敦道、彌敦道、亞皆老街、櫻桃街、
	連翔道、佐敦道、加士居道,然後返回原有路線
改道 Diversion	Depart from "HSR West Kowloon Station Boarding and Alighting Area" temporary terminus,
	diverted via Wui Man Road, Jordan Road, Nathan Road, Argyle Street, Cherry Street, Lin
	Cheung Road, Jordan Road, Gascoigne Road, and resume to its original routeing.
停用巴士站	半島酒店 及 雅翔道至梳士巴利道 沿途各站
Suspended Bus Stops	The Peninsula and En-route bus stops between Nga Cheung Road to Salisbury Road
臨時巴士站	1.高鐵西九龍站上落客區 HSR West Kowloon Station Boarding and Alighting Area
Temporary Bus Stop	2. 上海街, 佐敦道 Shanghai Street, Jordan Road

日期及時間	2025年1月30日 下午四時半 至 尾班車
Date & Time	30 January 2025 from 04:30 p.m. until last departure of the day
	改由 高鐵西九龍站上落客區 臨時總站開出,改經匯民道、佐敦道、彌敦道、亞皆老街、櫻桃街、
	連翔道、佐敦道、加士居道,然後返回原有路線往港島,於告士打道後直駛、經夏慤道、干諾道
	中、康樂廣場、港景街,以中環(交易廣場)為臨時終點站
改道	Depart from "HSR West Kowloon Station Boarding and Alighting Area" temporary terminus,
Diversion	diverted via Wui Man Road, Jordan Road, Nathan Road, Argyle Street, Cherry Street, Lin
	Cheung Road, Jordan Road, Gascoigne Road, and resume to its original routeing, after
	Gloucester Road, via Harcourt Road, Connaught Road Central, Connaught Place, Harbour View
	Road and terminate at Central(Exchange Square) temporary Terminus
	半島酒店 The Peninsula
停用巴士站	雅翔道 至 梳士巴利道 沿途各站
日本 Suspended	En-route bus stops between Nga Cheung Road to Salisbury Road
Bus Stops	香港會議展覽中心,港灣道
	HK Convention & Exhibition Centre, Harbour Road



C202500160a02_OEK

城巴有限公司 Citybus Limited

Customer Notice 乘客通告

	1. 高鐵西九龍站上落客區 HSR West Kowloon Station Boarding and Alighting Area
臨時巴士站	2. 上海街, 佐敦道 Shanghai Street, Jordan Road
Temporary Bus Stop	3. 舊灣仔警署, 告士打道 Old Wan Chai Police Station, Gloucester Road
	4. 中環 (交易廣場) Central (Exchange Square)

因改道和交通擠塞,車程將延長而班次或作調整,請預留額外乘車時間,敬請留意。

Due to diversion and traffic congestion, journey may be lengthened and frequency may be adjusted. Please allow extra time for journey. Thank you for your attention.

營運部 (九龍及新界) 啟 Operations Department (Kowloon and NT) AY/wmy



C202500160a02_OEK

城巴有限公司 Citybus Limited